
Kdaj avtobusna proga
na Kodeljevo?

Ivan Laznik s Kodeljevega je
že tretje leto tajnik krajevne
skupnosti Kodeljevo. Sem se je
priselil pred osmimi leti iz
Skoplja, kjer je služboval kot
oficir JLA. Sicer pa je mladost
preživel v Srbiji in tudi naglas
ga Lzdaja, da dolgo let ni bil
med SlovencL V Srbiji je kon-
čal osnovno šolo in gimnazijo,
za strojnega ključavničarja pa
se je izučU v Ljubljani, kamor

Ivan Laznik: ,,Skopski potres
mi je ,,pomagal", da sem prišel
v Slovenijo."

ga je poslal oče, ki je bil doma
iz Trbovelj in bil celo življenje
rudar — sprva v trboveljskih
rudnikih, nato v srbskih. Po od-
služenju vojaškega roka je ostal
v Srbiji in tam stopil v parti-
zane. Kasneje je ves čas do pred
osem let ostal v JLA kot oficir
in bil leta 1964 upokojen kot
kapetan I. klase. Zena je Slo-
venka, hči pa ima 17 let in hodi
v šolo na poljansko gimnazijo.

,,Kako to, da ste se po toli-
kih letih življenja v drugi repub-
liki zopetpreselili v Slovenijo? "

,,Vsak pride rad v rojstni
kraj. Da pa sem se tako odločil,
je ,,pomagal" tudi skopljanski
potres. Tam sem namreč služ-
boval kot oficir, ob potresu pa
je bilo moje stanovanje poru-
šeno. No in ker sem že moral
iskati novo stanovanje, sem ga
Šel iskat raje v Slovenijo, kamor
sem se že tako nameraval pre-
seliti. Takrat so bili moji starši
še živi in so živeli tu. Tako mi
odločitev ni bila kdo ve kako
težka."

,,Kako pa kaj hči? Kako se

je vživela v novo okolje? "
,,Moram reči, da icar dobro.

Prvi razred osnovne šole je na-
pravila v Skoplju, vse naslednje
pa tu. Že prvo leto slovenske
šole je opravila s prav dobrim
uspehom. To je bil znak, da se
je v novo okolje dobro in hitro
vživela."

,,Kako pa vi z ženo? Kako
sta se vživela v to okolje? "

,,Težje kot hči. V Sloveniji
me ni bilo 30 let in jezik mi je
delal težave, posebno če sem
moral pisati. Tudi znancev in
prijateljev nisem imel in vse sem
moral začeti znova. No, prva
leta so minila in danes sem za-
dovoljen, da sera tu."

,,Pa ste se tudi na družbeno-
političnem področju hitro ujeli
z okoljem?

,,Še kar hitro. Kot član ZK
sem se moral javiti v organiza-
ciji tega terena. Tu so me kmalu
predlagali v odbor SZDL in ker
sem bil še dokaj aktiven, so me
potem povabili, da bi prevzel
tajništvo KS Kodeljevo."

,,In kot tajnik KS opravljate
še kako drugo delo? "

,,Da, tudi civilno zaščito."
,,Torej vam to delo vzame

kar precej časa? "
,,Precej, posebno jeseni in

pozimi, ko se prično sestanki.
Takrat romam od sestanka do
sestanka in večkrat jih je kar
več na dan. Edinole to je
dobro, da so sestanki zvečer.
Uradno delam v pisarni do 12.
ure in sem potem celo popol-
dne prost. Tako sem vse po-
poldne doma in na večer grem
včasih kar rad ven."

,,Ste plačani tajnik KS Ko-
deljevo? "

,,Sem honoramo zaposlen in
za svoje delo dobivam mesečno
800 dinarjev."

,,Se vam zdi to dosti ali
malo? "

,,Če bj gledal na čas, ki ga
porabim za to delo, potem še
kar gre. Če pa gledam na mate-
rialno odgovornost, ki jo ima
tajnik, potem pa to ni veliko.
Nekateri mislijo, da tajnika ne
bi bilo treba plačevati. Mogoče
res, toda danes je materialna
odgovomost tajrdka tako ve-
lika, da takega dela ne more
nihče prevzeti le na prostovolj-
ni osnovi. Prepričan sem, da
tam, kjer nimajo plačanega taj-
nika, delo KS trpi ravno zato,
ker nihče noče prevzeti dela, ki
je združeno z materialno odgo-
vornostjo. Podobno je tudi z re-
feratom za civilno zaščito."

,,Kakšno je vaše sodelovanje
s predsednikom KS? "

,,Zelo dobro. Z njim se zelo
dopolnjujeva in zato delo z lah-
koto teče. Tudi z drugimi poli-
tičnimi Organizacijami zelo
dobro sodelujemo in mislim, da
ima zato precej zaslug prav naš
predsednik. Sicer pa morajo biti
odločitve bolj ali manj v skladu
s politiko, ki jo zastopajo vse
politične organizacije terena."

,,Na kakšne probleme največ-
krat naletite? "

,,Prav velikih ravno nimamo.
So pa tu še neasfaltirane ceste
in občanom lahko obljubim, da
se bomo na KS borili, da bosta
drugo leto asfaltirani vsaj dve
cesti, ostale pa naslednjega
leta."

,,Kaj bi hoteli, da napišerao
za občane vaše KS? "

,,To, da v imenu vseh obča-
nov KS Kodeljevo vprašam
Viator, kdaj bo odprl avto-
busno linijo na Kodeljevo, ka-
tero je napovedal že pred ča-
som, in to, če misli PTT odpreti
javne govorilnice na področju
Kodeljevega."

,,Lepa hvala za razgovor,
Viatorja in PTT pa pozivamo k
čimprejšnjemu odgovoru za vse
Kodeljevčane."


